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Abstract (en)
[origin: CN110012564A] The present invention relates to a heat generating element of an electric heating device, in particular for a motor vehicle,
with a PTC element, on both sides thereof adjacent tracks and an electricalinsulation, which is externally applied to the tracks, which is improved
by at least one of the tracks through a perforated with openings (14) provided electrically conductive element (1) is formed,which has in the height
direction of the conductor track discrete support points which abut the PTC element (4) and / or the electrical insulation (8), wherein free spaces
within the conductor track are filled by an adhesive mass (12).

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Wärmeerzeugendes Element einer elektrischen Heizvorrichtung, insbesondere für ein Kraftfahrzeug, mit einem
PTC-Element, beidseitig daran anliegenden Leiterbahnen und einer elektrischen Isolation, die außenseitig auf die Leiterbahnen aufgebracht ist,
die dadurch verbessert ist, dass zumindest eine der Leiterbahnen durch ein mit Durchbrechungen (14) versehenes elektrisch leitendes Element (1)
gebildet ist, das in Höhenrichtung der Leiterbahn diskrete Stützstellen aufweist, die an dem PTC-Element (4) und/oder der elektrischen Isolation (8)
anliegen, wobei Freiräume innerhalb der Leiterbahn durch eine adhäsiven Masse (12) ausgefüllt sind.
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